
Karel kolář
Kdo jsem?

částečný úvazek na Oddělení pro vnější vztahy 

organizátor FYKOSu MFF UK

1. roč. Ph.D. Didaktika fyziky a obecné otázky fyziky

na ÚJČF - školitel doc. J. Dolejší 
na Matfyzu jsem 6. rokem, předtím jsem studoval Obecnou fyziku

a pak Učitelství fyziky-matematiky pro střední školy

a propagaci MFF UK

 

mohli jsme se potkat v posledních letech na Albeři, DODu, FYKOSím Fyziklání...

Co bych chtěl ve SKAS MFF UK (u)dělat/změnit?

Chci vstřícnější přístup SKASu vůči studentům
SKAS letos zrušil své stránky, chtěl bych je buď navrátit nebo ještě lépe

přimět Studijní oddělení a další odd., aby lépe informovala na mff.cuni.cz

další informace o mě jsou na letáku ke kandidatuře do AS UK

Omezit papírové papírování

Hodlám navrhovat zavádění elektronické formy formulářů, kde to jen bude možné. Jsme přeci jen

fakulta, která se chce tvářit moderně a tak zrovna vyplňování různých formulářů a jejich nošení na 

studijní oddělení nepůsobí. Sice byly zrušeny indexy, ale jen pro Bc. a Mgr. studium. Zaměstnanecké

oddělení po studentech vyžaduje potvrzení o studiu, i když studují na MFF UK...

Tlačit na konkurenceschopnost ve stipendiích

Kontrolovat, jestli vedení fakulty dodržuje sliby
To je snad sebevysvětlující...

Podíváte-li se na VUT, má vyšší prospěchová stipendia. Studujete-li 

v Jihomoravském kraji, můžete získat podporu JCMM. Začnete-li stu-

dovat na PřF UK, máte možnost získat motivační stipendium pro úča-

stníky mezinárodních kol olympiád... 
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